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КЊАЖЕВАЦ - Амерички амбасадор у Београду Мајкл Кирби изјавио је данас да се
Србија много променила од времена када је Војислав Шешељ отишао у Хаг, да се налази
на европском путу и да напорно ради на пријатељским односима са суседима, те да је то
Србија коју он жели да види.

  

  

"Помало сам изненађен што Шешељ наставља да ради ствари које је радио раније, као
што је рецимо паљење хрватске заставе. То није Србија на коју сам ја навикао у
последње две године", рекао је Кирби у изјави Танјугу.

  

Србија се, како је истакао, много променила од тренутка када се Шешељ сам пријавио у
Хаг и Србија коју је он тада оставио није данашња Србија.

  

"Била би штета уколико би он покушао да то обнови", рекао је Кирби.

  

Он је оценио да се Србија сада јасно налази на путу ка Европском унији, да ће имати
пријатеље и на Истоку и на Западу, али и да је напорно радила у последње време да јој
суседи постану пријатељ.
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"То је Србија коју бих ја волео да видим, а нисам сигуран да је то Србија коју би он
(Шешељ) желео да види", истакао је Кирби.

  

Свет је велики и волео бих да Србију видим као конструктивни део тог света, додао је
амбасадор.

  

Кирби је напоменуо да не би имао ништа против уколико се Шешељ буде вратио у Хаг
додавши да то зависи од коначне одлуке суда.

  

"Али, уколико буде живео у Србији зато што је то одлука суда, волео бих да живи у
данашњој Србији, а не у оној Србији коју је оставио", закључио је амерички амбасадор.

  

(Танјуг)
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